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ontwerpbestemmingsplan Kennedylaan 
6 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Geachte heer 
Van 

der 
Schans, 

N.a.v. 
het 

ontwerpbestemmingsplan Kennedylaan 6 
heb ik de 

volgende vragen: 

- 

Is er 

bij 
de 

ontwikkeling 
van deze 

plannen 
een 

verkeerskundige 
betrokken? Ik lees hier niets over 

terug 
en aan de 

onveilige 
verkeersssituatie die ik zie 

ontstaan 
rondom de Olijfboom maak ik 

op 
dat 

gedegen 
onderzoek ontbreekt. 

Bijvoorbeeld toekomstige 
verkeersstromen en 

knelpunten 

in 
beeld 

brengen op 
basis van 

adresgegevens. 

- 

Is 
meegenomen 

dat 
niet 

alleen de verkeersstroom van en naar de 
Olijfboom 

moet worden 

gemanaged, 
maar ook de verkeersstroom 

richting 
De 

Griftschool 
en de middelbare scholieren die 

ook 's 
morgens 

via 
de 

Kennedylaan richting 
Amersfoort vertrekken? En autoverkeer dat 

vanuit 

richting 
Zeist van en naar 

Amersfoort 

rijdt 
via De Kaneel. 

- 

Is 
in de 

plannen 
de 

omslachtige huidige 
oversteeksituatie van fietsers thv het 

kinderdagverblijf 

opnieuw 
onder de 

loep genomen? 
Deze situatie is nu al 

erg 
onveiig 

en dit zal met de komst van de 

K&R zeker 
niet 

beter worden. 

- 

Waarom 
een K& R? Er 

is ruime parkeergelegeheid bij 
de 

Camp. 
Auto's die 

parkeren 
en 

wegrijden, 

openslaande deuren, 
fietsers 

(van de Griftschool) die om de 
auto's 

heen 
moeten 

rijden, 
is 

in 
de basis 

een 

onveilige 
verkeerssituatie. 

- 

Wordt er ook 
ingezet 

op 
communicatie vanuit de 

Olijfboom richting 
de ouders over 

fatsoenlijk 

rijgedrag 
en 

verkeersveiligheid 
rondom de school? 

Dit lijkt mij wenselijk, 
Ik 

loop 
hier iedere ochtend 

en het is nu al een chaotische situatie. Vooral 
bij regen, 

aangezien 
heel veel kinderen 

met 
de 

auto 

gebracht 
en 

gehaald 
worden. 

(door haastige ouders). 

Ik maak me 

grote zorgen 
over de 

veiligheid 
van de 

jonge weggebruikers. 
Het 

lijkt mij 
erg onwenselijk 

als dit een 
'Als 

het 
kalf 

verdronken is 
dempt 

men de put' zal worden. Een kritische en 
frisse 

blik 
op 

de 

plannen 
door een 

verkeerskundige 
levert 

hopelijk 
een 

plan op 
dat niet alleen 

gericht 
is 

op 
de 

Olijfboom, 
maar 

op 
de 

gehele 
verkeersstroom rondom de school en de 

omliggende 
buurt. 

Ik wacht uw antwoord af. 

Hartelijke groet, 

  (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)


